
Projekt protokołu z systemu eSesja nr 3/2024
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 20 sierpnia 2024 r.

Obrady rozpoczęto 20 sierpnia 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:43 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Agata Blachucik
2. Ewa Czubek
3. Marzanna Gądek-Radwanowska
4. Tomasz Kiel
5. Andrzej Kopacki
6. Anna Kras
7. Jacek Król
8. Katarzyna Kukolka-Bogocz

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z 18 czerwca 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z 18 czerwca 2024 r..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Anna
Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz
NIEOBECNI (2)
Ewa Czubek, Jacek Król

4. Stan przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2024/2025. Wyniki
naborów do szkół i przedszkoli na rok szkolny 2024/2025. Planowana organizacja oddziałów
sportowych na rok szkolny 2024/2025.

W dyskusji udział wzięli: kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Joanna Hencel, radne:
Katarzyna Kukolka-Bogocz oraz Agata Blachucik.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informację.



5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej,
finansowo-księgowej i organizacyjnej jednostek oświatowych i żłobków Gminy Kędzierzyn-
Koźle.

W dyskusji udział wzięli: kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania Joanna Hencel oraz
radny Jacek Król.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej,
finansowo-księgowej i organizacyjnej jednostek oświatowych i żłobków Gminy Kędzierzyn-
Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej
Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Obsługi Oświaty i
Wychowania w Kędzierzynie-Koźlu.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Obsługi Oświaty i
Wychowania w Kędzierzynie-Koźlu..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej
Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Głosowano wniosek w sprawie:
(Katarzyna Kukolka-Bogocz) zwiększenie środków na stypendia sportowe oraz powołania
zespołu ds analizy stypendiów.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej
Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz



Przewodniczący komisji zaproponował wprowadzenie do wrześniowego porządku obrad pkt.
„Spotkanie z przedstawicielami publicznych żłobków oraz niepublicznych przedszkoli –
omówienie funkcjonowania poszczególnych placówek”.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 17 września br. godz. 16:00.

8. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


